
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-2/2013 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 12.2.2013 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Čechovská, Horčic, Janák, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, 
Pokorná, Velenský, Zahálka 
Studentská komora: Česák, Novotný, Harbichová, Holický  
Omluveni: Baláš (z), Dvorský (z), Hojka (z), Vomáčko(z), Dvořák (s), Teplan (s), Vokoun (s) 

 
Hosté: (bez titulů):Süss, Pavlů,  
 
 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 12.2.2013: (14-0-0) (pro-proti-zdržel) 

Usnesení: AS FTVS schválil Program zasedání 12.2.2013. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 15.1.2013. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 15.1.2013 (13-0-1)  

Usnesení: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 15.1.2013 

3. Vystoupení člena vedení FVT UK – pan děkan 

Za vedení fakulty vystoupil pan děkan a hovořil o těchto bodech: 

- Rozpočet a rozpis finančních prostředků pro fakultu zatím není, ale dá se očekávat že 

bude letos schvalován brzy, na UK se bude projednávat v únoru. 

- PRVOUK –na zasedání Vědecké rady nedošlo k projednání a schválení změn v projektu 

PRVOUK a proto v tuto chvíli není ani potřeba celou věc projednávat a schvalovat na 

plénu AS FTVS UK. 

- Pan děkan poděkoval všem senátorům, kteří pracovali v tomto volebním období za 

odvedenou práci a vyzdvihl, že zvláště dotažení takřka všech legislativních věcí do konce 

zaslouží uznání. Nově zvoleným senátorům poblahopřál ke zvolení a vyjádřil potěšení, že 

se s nimi bude i nadále potkávat. 

4. Akreditace 

Proděkanka Pavlů podala úvodní informaci k předloženému materiálu. Konstatovala, že 

obor zatím nebyl ještě otevřen a že UK doporučila akreditaci provést jako dvou oborovou ( 



a to jak vlastní, tak mezi fakultní). 

Za Studijní komisi vystoupila senátorka Panská a informoval, že komise podala požadavky 

o vysvětlení a doplnění (viz příloha Zápis ze Studijní komise 7.2.2013). Paní proděkanka 

vysvětlila, že připomínky a podněty ze strany komise (ne zcela úplné zastoupení 

vyučujících s habilitací a profesurou a nedostatečná publikační činnost apod.) byly do 

materiálu doplněny a dopracovány. 

5. Výroční zpráva 

Člen Legislativní komise Kaplan přednesl Výroční zprávu AS FTVS UK za rok 2012 (viz 

příloha). Poděkoval předsedům všech komisí a tajemníkovi za zpracování a dodání všech 

podkladových materiálů. 

Hlasování o Výroční zprávě AS FTV UK za rok 2012 (14-0-0) 

Usnesení: AS FTVS schválil Výroční zprávu AS FTVS UK za rok 2012 

6. Různé 

Člen Legislativní komise Kaplan informoval o stavu ve kterém se nachází Kolejní řád. 

Předpokládá se, že Kolejní rada po svém dalším setkání uvedenou věc již dotáhne do 

konce. Dále informoval o trvání a mandátu stávajícího a nově zvoleného Akademického 

senátu. Ze zákona o VŠ § 8 vyplývá funkční období 3 let. Statut UK v čl. 8 uvádí tříleté 

funkční období také a tím pádem se výklad vztahuje na datum vzniku mandátu a 

ustanovující schůzi AS. Z toho důvodu se po konzultacích s AS UK a Legislativní komisí 

AS UK fakultní Legislativní komise přiklání k názoru, že ustavují zasedání nově 

zvoleného AS FTVS UK by mělo být až po 15.3.2013, kdy uplyne zmiňovaná 3-letá 

funkční doby stávajícího AS. Senátor Janák položil dotaz, zda-li bude ještě březnové 

zasedání AS FTVS UK v tomto složení, předsedkyně AS FTVS Kohlíková odpověděla, že 

další zasedání by mělo být již v nově zvoleném obsazení. Na úplný závěr předsedkyně AS 

FTVS Kohlíková poděkovala všem senátorům za odvedenou práci v průběhu celého 

volebního období. 

 

Zapsal: Zahálka  

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 
Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


